
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren redegøre for, hvorfor digitale gavekort, der ikke kan ombyttes til
kontanter, brugt som firmajulegaver er at betragte som kontanter – og dermed
skattepligtige også under 700 kroner – og ikke at betragte som en skattefri ga-
ver, som trykte gavekort er det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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